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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki
– podkomisji stałej do spraw organizacji imprez sportowych o randze 
mistrzostw świata i Europy oraz zapewnienia bezpieczeństwa podczas ich 
trwania (nr 2)
11 maja 2021 r.
Podkomisja stała do spraw organizacji imprez sportowych o randze mistrzostw 
świata i Europy oraz zapewnienia bezpieczeństwa podczas ich trwania, obradu-
jąca pod przewodnictwem posła Wojciecha Kossakowskiego (PiS), przewod-
niczącego podkomisji, rozpatrzyła:

– projekt planu pracy Podkomisji na okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r.

W posiedzeniu udział wzięli: Anna Krupka sekretarz stanu w Ministerstwie Kultury, Dziedzictwa 
Narodowego i Sportu wraz ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Krzysztof Majer, Mariusz Pawełczyk  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Wojciech Kossakowski (PiS):
Dzień dobry. Otwieram posiedzenie Podkomisji stałej do spraw organizacji imprez spor-
towych o randze mistrzostw świata i Europy oraz zapewnienia bezpieczeństwa podczas 
ich trwania. Witam państwa posłów i zaproszonych gości.
Informuję, że dzisiejsze posiedzenie zostało zwołane przez panią marszałek Sejmu 

na podstawie art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu i prowadzone będzie z wykorzystaniem 
środków komunikacji elektronicznej umożliwiających porozumiewanie się na odległość. 
Posłom uczestniczącym  zdalnie  przypominam,  że przed  posiedzeniem  otrzymaliście 
państwo instrukcje w sprawie zgłaszania się do dyskusji  i zabierania głosu w trakcie 
posiedzenia. Jednocześnie informuję, że posłowie członkowie podkomisji obecni na sali 
obrad głosują przy użyciu urządzenia do głosowania za pomocą legitymacji poselskiej. 
Wówczas nie używają tabletów i nie logują się w systemie komunikacji elektronicznej. 
W celu stwierdzenia kworum przeprowadzone zostanie teraz głosowanie. Proszę pań-
stwa posłów obecnych na sali o zagłosowanie za pomocą legitymacji, a posłów uczest-
niczących zdalnie o zalogowanie się do aplikacji  i w głosowaniu naciśnięcie przycisku 
z celu potwierdzenia obecności na posiedzeniu. Przystępujemy do głosowania.
Dziękuję bardzo. Dowiedziałem się, że jest odpowiednia liczba posłów, którzy uczest-

niczą w Komisji. Mamy kworum, stwierdzam kworum. Przystępujemy do rozpatrzenia 
porządku dziennego.
Porządek dzienny posiedzenia przewiduje rozpatrzenie projektu planu pracy pod-

komisji na okres od 1 stycznia do 31 lipca 2021 roku. Informuję, że w dzisiejszym dniu 
posłowie, członkowie podkomisji otrzymali pocztą elektroniczną projekt planu pracy pod-
komisji. Projekt jest zestawieniem dotychczasowych zebranych w sekretariacie Komisji 
propozycji do planu pracy Komisji. Jest on również dostępny na poselskich tabletach 
we właściwym folderze podkomisji.
Panie  i panowie posłowie,  otwieram dyskusję  i proszę o zgłaszanie  ewentualnych 

dalszych propozycji do planu pracy podkomisji. Może jeszcze chwilę poczekamy. W tym 
czasie odczytam plan pracy podkomisji, który został przygotowany przez sekretariat 
Komisji. W maju rozpatrzenie i przyjęcie planu pracy podkomisji na okres od 1 stycznia 
do 31 lipca 2021 roku. Dobrze też by było zrobić w maju spotkanie podkomisji i prze-
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dyskutować informację na temat rozwiązań zapewniających bezpieczeństwo sportowców 
oraz kibiców podczas trwania dużych imprez sportowych na przykładzie Turnieju Fina-
łowego Mistrzostw Europy w Piłce Nożnej UEFA Euro 2020 w 2021 roku oraz Igrzysk 
Olimpijskich Tokio 2020 w 2021 roku. Przypomnę, że ze względu na pandemię olim-
piada i mistrzostwa w piłce nożnej Euro 2020 zostały przełożone na ten rok. Gdy powo-
łano podkomisję nie był jeszcze znany stan epidemii. Myślę, że dziś zajmując się spra-
wami, które są związane z bezpieczeństwem musimy zajmować się też bezpieczeństwem 
epidemiologicznym. Przełożenie tych dwóch dużych wydarzeń sportowych pokazuje, 
że z epidemią nie ma żartów i trzeba dbać przede wszystkim o sportowców i o widzów 
oraz o osoby, które uczestniczą w imprezach, obecne na stadionach  i mające kontakt 
ze sportowcami. Myślę, że ten punkt trzeba by przedyskutować i dogłębnie przeanali-
zować w maju. Wiemy, jakie było zamieszanie i jakie były skutki po Turnieju Czterech 
Skoczni, gdy okazało się że jeden z zawodników jest zakażony i czy mogą zawodnicy 
mogą uczestniczyć w następnym turnieju. Myślę, że to będzie ważny punkt.
Kolejnym punktem w maju  jest dyskusja nad propozycjami  zmian ustawy z dnia  

20 marca 2009 roku o bezpieczeństwie imprez masowych. Na czerwiec jest przewidziana 
informacja ministra spraw wewnętrznych i administracji na temat przygotowania kra-
jowych stadionów i hal sportowych do organizacji imprez sportowych, w szczególności 
w zakresie kwestii dotyczących bezpieczeństwa  tych  imprez. W dniu 5  lipca przewi-
dujemy informację ministra spraw wewnętrznych i administracji na temat rozwiązań 
prawnych  i procedur w zakresie  zapewnienia bezpieczeństwa w zakresie  organizacji 
w Polsce III Letnich Europejskich Igrzysk Olimpijskich. 
Dalej nie mamy żadnych głosów? Liczę na to, że będzie obecny wiceprzewodniczący 

podkomisji Tomasz Latos z tego względu, że jest wiceprzewodniczącym naszej podko-
misji, ale również grupy bilateralnej do spraw kontaktów polsko-japońskich. Prowadzi 
teraz Komisję Zdrowia i nie mógł przyjść. Widać obowiązki go tam zatrzymały. Prosił, 
abym przekazał, że z racji swojej przynależności do grupy polsko-japońskiej będzie chciał 
doprowadzić do spotkania z panem ambasadorem Japonii w Polsce. Być może prezydium 
podkomisji lub Komisji zwoła spotkanie odnośnie przedstawienia sytuacji w Japonii i jak 
przygotowuje się ona do olimpiady, jakie zostały wdrożone środki ostrożności, bezpie-
czeństwa i czy nic nie stoi na przeszkodzie, aby olimpiada się odbyła. Myślę, że można 
to potraktować jako głos w dyskusji Tomka Latosa. Mam nadzieję, że jeszcze przyjdzie, 
bo posiedzenie jego komisji też trwa w tym budynku.
Szanowni państwo, skoro nie słyszę więcej głosów w dyskusji, zamykam dyskusję. 

Zgłaszam wniosek o przyjęcie planu pracy podkomisji w rozpatrywanym okresie. Innych 
wniosków nie mamy.
Czy ktoś z państwa wnosi sprzeciw wobec zaproponowanego porządku obrad i planu 

pracy? Zamykam głosowanie w sprawie kworum. Głosowało siedmiu parlamentarzy-
stów. Za było 6, nie było głosów przeciw, wstrzymał się 1. Tak więc mamy kworum.
Czy plan pracy podkomisji głosujemy czy tylko pytamy o sprzeciw?

Sekretarz Komisji Mariusz Pawełczyk:
Pan przewodniczący może poddać pod głosowanie. Może także zapytać o sprzeciw.

Przewodniczący poseł Wojciech Kossakowski (PiS):
Dobrze. Tak więc pytam członków podkomisji, czy jest sprzeciw wobec przedstawionego 
planu pracy podkomisji. Dziękuję. Sprzeciwu nie słyszę. Informuję, że podkomisja przy-
jęła swój plan pracy na ten rok. Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia 
podkomisji. Dziękuję wszystkim członkom podkomisji za udział w dzisiejszym spotka-
niu. Zamykam posiedzenie podkomisji.


